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A. Hva	  kan	  vi	  tilby	  våre	  medlemmer	  for	  de	  skal	  overleve	  og	  utvikle	  seg	  videre	  som	  coacher,	  
organisasjonskonsulenter,	  terapeuter?	  

1. Utarbeide	  en	  rapport:	  

1.1 Internvurdering	  av	  utøveres	  drift;	  se	  på	  utfordringer	  og	  muligheter.	  

1.2 Hvordan	  få	  ned	  kostnadene	  for	  utøvere:	  

1.2.1 Samarbeide	  om	  lokaler.	  

1.2.2 Samarbeide	  om	  markedsføring.	  

1.3 Etter	  mange	  års	  virksomhet,	  både	  fra	  HumaNovas	  side	  (1998)	  og	  fra	  foreningen	  (2005),	  er	  
det	  kun	  et	  lite	  antall	  utøvere	  som	  virker	  som	  utøvere	  av	  psykosyntese,	  og	  psykosyntese	  er	  
lite	  fremtredende	  i	  samfunnsbildet,	  til	  forskjell	  fra	  for	  eksempel	  gestalt.	  Hva	  trengs	  og	  hva	  
kan	  gjøres	  for	  å	  befeste	  og	  videreutvikle	  psykosyntesen	  i	  samtiden?	  

B. Hva	  kan	  vi	  gjøre	  for	  å	  stimulere	  til	  faglig	  vekst	  og	  utvikling	  for	  våre	  medlemmer?	  	  

Utvikle	  kurs,	  seminarer,	  utdanning	  innen	  spesialisering	  på	  psykosyntesefeltet.	  Utvikle	  samarbeidet	  
med	  NFPT	  om	  faglig	  videreutvikling.	  

1. Psykosyntesekonferanse	  25	  –	  26	  september	  2015.	  
Trond	  Øverland	  organiserer	  konferansen,	  der	  foreningen	  og	  NFPT	  står	  som	  arrangører.	  Trond	  
holder	  også	  i	  diverse	  initiativ	  vis	  á	  vis	  UiO	  og	  NRK	  i	  forbindelse	  med	  Ferruccis	  besøk.	  

2. Fagkvelder	  

2.1	  Enkelte	  fagkvelder	  er	  godt	  besøkt,	  eksempelvis	  arrangementet	  om	  døden	  i	  fjor	  vår,	  og	  det	  
finnes	  andre	  eksempler,	  men	  i	  de	  fleste	  tilfeller	  og	  stort	  sett	  på	  samtlige	  arrangementer	  høsten	  
2014	  har	  det	  vært	  det	  liten	  oppslutning	  om	  fagkveldene,	  som	  også	  har	  vært	  arrangert	  i	  
samarbeid	  med	  HumaNova.	  Hva	  kan	  gjøres	  for	  å	  trekke	  mer	  folk	  til	  slike	  arrangementer?	  
(Tidligere	  forsøk	  på	  å	  be	  medlemmene	  om	  innspill	  på	  hva	  de	  ønsker	  seg,	  temaer	  osv.,	  har	  ikke	  
gitt	  mye.)	  

2.2	  I	  samarbeid	  med	  HumaNova,	  er	  følgende	  to	  kvelder	  allerede	  satt	  opp:	  

”Medavhengighet”,	  med	  samtaleterpeut	  Grethe	  Bentseng,	  11.	  mai	  2015.	  
”Karriereveiledning	  og	  rehabilitering”,	  med	  samtaleterapeut	  Monica	  Schilvold,	  okt.	  2015.	  

	  


